
Ardre Sockenförening  
 
Protokoll styrelsemöte 16 januari 2024 hos Agneta. 
 
Närvarande: Frank Gubert, Tomas Carlsson, Ida Junker, Karin Pettersson, Agneta Dahlberg, 
Jan-Peter Tingström, Jan-Olof Hasselborn. Frånvarande: Lasse Olsson. 
 

1) Föregående protokoll godkändes, uppföljning av att göra-punkter. 
 
      2) Avstämning från kommittéerna: 
 

Bevara vårda 
• Ardrekistan: Någon förbättrad belysning blir det inte i dagsläget.  
• Under klinten-vägen: Röjningen genomförd med god uppslutning. 

 
Såidet 

Diskussion pågår om att tidigarelägga tändningen.  
Gubbarna med respektive har avätit en julmiddag tillsammans. 
 

Bygdegårdskommitten  
• Bastun: Vi avvaktar kostnadsbedömning för renovering duschrummet.  
• Bygdegården: Eventuellt inköp av ny värmepump i klubbrummet. 
• Avloppet: Vi är skyldiga att åtgärda det senast 2027. 
• Vattnet: Nytt vattenprov bör tas. Jan-Peter gör det.  
• Framtidskommitté: Frank, Agneta och Bengt Botvalde bildar en sådan och 

diskuterar åtgärder i händelse av en kris.  
 

Evenemangskommitten 
Höstpuben var mycket välbesökt.  
Kommitten har haft ett möte och förberett vårens kalendarium. Det antogs av mötet. 

 
Framtids- & utvecklingskommittén 
• Nygarn Utveckling (Austerland Energigemenskap). Arbetet fortskrider, projektstart i 

vår. 
• Belysning där barnen väntar på skolbussen: Solcellsdrivna belysningsstolpar 

fungerar inte. 
 
3) Ekonomi; avstämning av antal medlemmar som betalat årsavgiften. 
    Ekonomin gicks igenom. Vi är 164 medlemmar.   
 
4) Nyinflyttade 

Ingalill Hällsten på Sandbackar.   
 
5) Inkomna skrivelser 

Inga inkomna skrivelser. 
 
6) Övriga frågor 

• Rapport från möte om Östergarnslandets framtid. Ida och Tomas var där.  
• Frank intervjuad av en forskare från Uppsala universitet om kommunikationen i vår 

förening. 
 
7) Nästa möte 

Fixarträff inför årsmötet den 30 januari för styrelsen, hos Agneta.  



Årsmötet blir den 24 februari 14.00. Konstituerande styrelsemöte direkt efter årsmötet. 
 
8) Att göra 

 
Jan-Peter: Tar vattenprov i Bygdegården. 
 
Enligt tidigare beslut:  
Frank: Gör ett gåvobrev där Ardrekistan skänks från Sockenföreningen till Garde 
församling; ansökan till Ljusa Udden-bolaget om pengar till basturenoveringen; 
fortsättning på underhållsplan för Bygdegården; kolla hur Simons dokumentation kan 
överföras; sätta upp nya skyltarna tillsammans med Ove. 
Jan-Peter: Tillfrågar schaktbolag om provgrop för avloppet Bygdegården.  
Agneta: Underhåll träskyltarna. 
Tomas: Underhåll träskyltarna. 
Ida: Underhåll träskyltarna. 
 

 

_________________________         _________________________        
Frank Gubert ordf.                        Vid protokollet: Ida Junker sekr.
   

 


